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Book Description 

Guardians of Ga'Hoole is The New York Times bestselling book series written by
Kathryn Lasky and illustrated by Richard Cowdrey.

Soren's beloved mentor, Ezylryb, is finally back at the Great Ga'Hoole Tree. But all is
not well. There's a war between good and evil in the owl kingdom. On one side is a
group led by Soren's fearsome brother, Kludd, who wears a terrifying metal mask to
cover his battle-scarred face. On the other side are the owls of the Great Ga'Hoole Tree,
who must fight to protect their legendary tree from Kludd's attacks.Soren, his friends,
and the other owls at the Great Ga'Hoole Tree enter into fierce combat against Kludd's
forces. They win a major battle, but warfare will continue in Book No.5. 

Book Dimension : 

length: (cm)19.3 width:(cm)13.5
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英文原版

美国小说

奇幻

评论

又有卧底又有打仗的很精彩啦。哥哥变成反派的缘由也讲清楚了。作者在卷首语提到自
己仿照丘吉尔的演说写了Ezylryb的几段讲话
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书评

2020读书清单之48 读拉丝基《猫头鹰王国之四围攻》 2020.09.08
美国作家凯瑟琳.拉丝基15卷本《猫头鹰王国》之四“围攻”，姜玉雪译本，2020年第4
8本读物。湖北少年儿童出版社2010年1月第1版，2019年3月第9次印刷，161页，9万字
。前三卷都给了5星，这一本，给四星-评价，也觉得...  
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